
 
  
  

Verksamhetsberättelse för SÄFFLE MOTORBÅTSSÄLLSKAP  
  
  
Styrelsen för Säffle Motorbåtssällskap avger härmed följande redogörelse för verksamhetsåret 

2022. 
  
  
Aktiviteter                                           

Årets arbetshelg genomfördes 14-15 maj, Midsommarfirande 24 juni, och kräftskiva 13 augusti. 

Ljusfesten hölls 3 september och 100-årsjubileumet firades på Hotellet 22 oktober. 

Man startade året med besiktning av elen, städning av stugan och torkat fönster, städat toaletterna, 

monterat och kopplat belysningsstolpar från baksidan stugan till södra bryggan, kompletterat med 

eluttag sydliga bryggan, planerat blommor, monterat brandsläckare på bryggor och bytt i stugan och 

hyrt en hjärtstartare för säsongen. 

SMS har representerats av Lars Hartman i samverkansmöte mellan Säffle båt, SSK och SMS 2 ggr 

under året.  

Möten                                                 
Vårmötet var 28 april på Säffle vattenverk. 

Styrelsen har under året hållit 6 protokollförda möten utöver årsmöte.  

Floghall 

Antalet besök på Floghall är ungefär samma som tidigare år.  

Hemsidan 

www.floghall.se   

Hemsidan uppdateras kontinuerligt med aktuellt från föreningens aktiviteter. Vi har kunnat 

konstatera att besökare till hemsidan ligger på samma nivå mot föregående år. 

Ekonomi 

Huvuddelen av sällskapets intäkter har kommit i form av medlemsavgifter. Dessa har varit 275kr för 

så väl enskild medlem som för familjemedlemskap. 

Sällskapets ekonomiska resultat framgår av kassaredogörelsen. 



Bidrag 

Vi har ansökt om kommunalt bidrag på 3700kr för i och upptagning av farledsprickarna i 

Fyllingeleden (delas med SSK men då seglarna inte varit med och tagit några kostnader och heller 

inte gjort något ideellt arbete har SSK även i år efterskänkt sin del till SMS). 

Vi har även ansökt om Regionalt bidrag för isblästring av båtbottnar 477 000:- där vi erhållit 75% i 

förskott 358 025:- 

Projektet isblästring är redovisat till region Värmland men ej stängt ännu, vi inväntar respons på 

projektredovisningen. 

Bidrag från bryggbössorna har inbringat 19 840 kr. 

Styrelse 

Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 

Ordförande:  Lars Hartman   Sekreterare: Annelie Pettersson 

Vice Ordf: Anders Olsson   Vice Sek: Kent Olsson 

Kassör:  Per-Anders Höglund  Ledamot:  Göran Nilsson 

Intendent: Rolf Jansson   Suppleant: Michael Kovachic 

Suppleant: Lennart Nilsson  

  
Kommittéer                              

Floghallskommittén har under året haft följande sammansättning: 

Ö-fogde: Jonas Karlsson   Intendent: Rolf Jansson 

Bitr. ö-fogde:   Håkan Pettersson  Bitr. ö-fogde:  Henrik Kovachic 

Festkommittén har under året haft följande sammansättning: 

Vakant 

Ungdomsverksamhet 

Ungdomsansvariga har under året haft följande sammansättning: 

Robin Olsson    Denise Olsson  

Valberedning 

Valberedningen har under året haft följande sammansättning: 

Dan Jonsson, Conny Sandstedt och Rickard Karlsson som sammankallande. 

Medlemmar        
Totala antalet medlemmar vid verksamhetsårets slut var 195st taget från BAS-M 2021-12-29.  



Allmänt   

Det är glädjande att sällskapets verksamhet uppmärksammas och uppskattas. Vi har ökat i antalet 

medlemmar och ser framtiden an med stor optimism.  

Styrelsen tackar de medlemmar som på olika sätt har främjat sällskapets verksamhet genom ideellt 

arbete och medverkat till sällskapets positiva utveckling och ställer härmed sina platser till årsmötets 

förfogande. 

                                                          

 

Säffle december 2022 

Styrelsen för SMS 


